

Närvarande:

Ana Valero Collantes (AVC)
Peter Gustafsson (PG)
Stefan Wramner (SW)

Adjungerad:

Peter Ejemyr (PE), biträdande generalsekreterare

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Ana Valero Collantes förklarade mötet öppnat.

§ 2 Masters 2016/17

Diskuterades utdelning av vandringspokaler samt platspokaler.

Beslöts:

att dela ut pokaler vid respektive klass sista tävling, i Malmö, Karlskrona och Köpenhamn.

Diskuterades fördelning av arbetsuppgifter avseende innevarande Masterssäsong.

Beslöts **att**:

- PE mailar nuvarande innehavare av vandringspokaler samt inhämtar information om namnskyltarnas storlek och färg

- SW hanterar beställning av 3 platspokaler per klass i 16 klasser. AVC ger SE uppgifter från förra året.

- Följande har ansvar på plats

- Karlskrona: SW
- Malmö: PG
- Köpenhamn: ??

- PE vid utdelning är "backup från hemmet" för att kontrollräkna sammanlagda resultat.

§ 3 Info från styrelsen

AVC redogjorde för de förslag som finns i styrelsen ang. slopandet av Yngre Ungdom i SM och Masters.

§ 4 Masters 17/18 och framöver

Diskuterades i breda termer samtligas tankar kring Masters 17/18 och framöver.

Ledamöterna uppmanades att fundera vidare och helst konkretisera sina idéer och tankar till kommande möte.

§ 5 Checklista för styrelsen vid svenska mästerskap

Beslöts:

att PE tar fram ett utkast till checklista för styrelsen vid svenska mästerskap att deadline för detta utkast är måndag 30/1.

§ 6 Arbetsplan handbok arrangörer

Beslöts:

att SW tar fram en arbetsplan för att få till stånd en handbok för tävlingsarrangörer.

§ 7 Kalenderarbetet

AVC tackade PG och PE för arbetet så här långt och konstaterade att vi ännu saknar mer information från FIE och EFC.

§ 8 Nästa möte

Beslöts:

att avhålla nästa möte över Skype kl 19.00 den 21 februari.

Justeras

Vid protokollet

Ana Valero-Collantes
Ordförande

Peter Ejemyr